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2024  YILI AĞUSTOS AYI FAALİYET RAPORU 
 

PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 
Projeler  
 
Yeni APELL – Acil Durum Telsiz Haberleşme Sistemi 
 
“Yeni APELL – Acil Durum Telsiz Haberleşme Sistemi” Ön Talep Formu duyuruları, süre uzatımları 
ile ağustos ayında da üyelere gönderilmeye devam etmiştir. Firma aramaları yapılarak üyeler 
bilgilendirilmiştir. Çalışmalar sonucunda, Ağustos itibariyle sisteme başvuran firma sayısı 87’ye 
ulaşmıştır.  

 
Kocaeli Sanayi Odası, Körfez Haberleşme (AselsanNet Bayi ve altyapıyı işleten firma) ve Tunatan 
Haberleşme (BTK tarafından yetkilendirilen ve frekansları kiralayan işletmeci firma) arasında; 
Kocaeli Sanayi Odası üyeleri ve gerekli kurum kuruluşlar için Birleşmiş Milletler Çevre Programı 
tarafından tavsiye edilen (APELL) “Yerel düzeyde acil durumlara yönelik farkındalık ve hazırlık 
çalışmaları” ile AFAD stratejik planında yer alan “Afet ve acil durum yönetiminde koordinasyonun 
etkinliğini arttırmak” maddelerini karşılaması, APCO 25 telsiz haberleşme protokolü ile çalışan; 
sayısal telsiz sistemi altyapısının, kurulması, işletilmesi ve gerekirse genişletilmesi hususlarını 
sağlamak amacı ile bir protokol hazırlanmıştır.  

 
KSO, Tunatan Haberleşme ve 
Körfez Haberleşme tarafları 
arasında hazırlanan Afet ve Acil 
Durum Haberleşme Telsiz 
Sistemi Protokolü 21 Ağustos 
2024 tarihinde, KSO Afet ve OSB 
komisyonları başkanlarının 
imzalarıyla taraflar arasında 
imzalanmıştır. 
 Protokol töreninin detayları 
organize edilmiştir.  

 
KSO, Tunatan Haberleşme ve Körfez Haberleşme tarafları arasında hazırlanan Afet ve Acil Durum 
Haberleşme Telsiz Sistemi Protokolüne istinaden, “KSO üyelerine mahsus Kocaeli OKTH Telsiz 
Haberleşme Abonelik Sözleşmesi” hazırlanmıştır.  

 
21 Ağustos’ta KSO Afet Komisyonu başkanı için meclis toplantısında anlatılmak üzere “Yeni APELL 
– Acil Durum Telsiz Haberleşme Sistemi”ni tanıtan bir sunum hazırlanmıştır.  
 
KSO Sürdürülebilir Performans Ödülleri 
 
2024 yılı KSO Sürdürülebilir Performans Ödülleri çalışmasının hazırlıklarına başlanmıştır.  
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 
Projeler  
 
AB Yeşil Mutabakatına Uyum Projesi  
 
Kocaeli Sanayiinde AB Yeşil Mutabakatına Uyum isimli teknik destek projesi kapsamında seçilen 
firmaların saha ziyaretleri tamamlanmıştır. 
 
Proses Emniyet Sempozyumu Projesi  

 
16 Ağustos 2024 tarihinde DYO Boya Fabrikalarında Proses Emniyet Sempozyumu Yürütme 
Kurulu toplantısı gerçekleştirilmiştir. Söz konusu sempozyum için konuşmacı araştırmaları, 
davetleri ve altyapı hazırlıkları sürdürülmüştür.  

 
2030 İklim Değişikliği Eylem Planı Modeli İçin Eşleştirme Projesi-CLIMPs 

 
Kocaeli Valiliği tarafından Merkezi İhale ve Finans Birimi (CFCU)’ne yapılan ve Oda olarak ortağı 
olduğumuz Endüstriyel Üretim Platformlarında 2030 İklim Değişikliği Eylem Planı Modeli İçin 
Eşleştirme Projesi-CLIMPs’in 15 Ağustos 2024 tarihindeki izleme ziyaretine iştirak edilmiş ve  27 
Ağustos 2024 tarihinde paydaş toplantısına online olarak katılım sağlanmıştır.  
 
Cinsiyet Eşitliği Odağında Geleceğin İnsana Yakışır İşleri Yaklaşımının Desteklenmesi Avrupa 
Birliği Hibe Programı 
 
Ağustos ayı boyunca İzmit Meslek Teknik Anadolu Lisesi ile ortak olarak yürütülen “Cinsiyet 
Eşitliği Odağında Geleceğin İnsana Yakışır İşleri Yaklaşımının Desteklenmesi Avrupa Birliği Hibe 
Programı” kapsamında gerçekleştirilen Doğu Marmara’da Geleceğin İşlerine Uyum Projesi 
kapsamında; bilişim eğitimi alan 9 adet kursiyerimizin staj istihdamı süreçleri yürütülmüş ve 
kapanış toplantısı için hazırlıklar yapılmıştır. 18-21 Ağustos 2024 tarihleri arasında proje 
kapsamında; Proje Raporlama Eğitimine Ankara’da iştirak edilmiştir.  
 
Oda Görüşleri 
 
5 Ağustos 2024 tarihinde “Asgari Kurumlar Vergisi uygulamaları, Enflasyon Düzeltmesi, devredilen 
KDV’nin azaltılması, Teknoparkların özel statüsü, elektrik kesintileri ve Sanayi Sicillerin 
oluşturulması” konusundaki görüşlerimiz TOBB Sanayi Odaları İstişare Toplantısı’nda 
sunulmuştur.   
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 
Uluslararası İlişkiler 
 
 
 

 20 Ağustos 2024 tarihinde Çin 
Halk Cumhuriyeti’nden gelen 
heyet Odamızda ağırlanmıştır.  

 
 
 
 
 
 
 

 23 Eylül 2024 tarihinde gelmesi planlanan Kazakistan heyeti, 1 Ekim 2024 tarihinde 
gelmesi planlanan Amerika Birleşik Devletleri heyeti için çalışmalar yürütülmüştür. 
 

 18-25 Ekim 2024 tarihleri arasında gerçekleştirilmesi planlanan Amerika Birleşik Devletleri 
Heyet Ziyareti için çalışmalar yürütülmüştür. 30 Ekim-1 Kasım 2024 tarihleri arasında 
gerçekleştirilmesi planlanan Birleşik Krallık Heyet Ziyareti için çalışmalar yürütülmüştür.  
 

 13-14 Kasım tarihlerinde gerçekleştirilmesi planlanan Match4Industry İkili İş Görüşmeleri 
Etkinliği kapsamında çalışmalar yürütülmüştür.  

 
Yönetim Sistemleri ve Akreditasyon 
 

 20-21-22 Ağustos 2024 tarihlerinde Türk Loydu tarafından online olarak gerçekleştirilen 
ISO 9001:2015 Kalite Yönetim Sistemi Bilgilendirme ve İç Denetçi Eğitimi tamamlanıp sınav 
başarıyla geçilmiştir.  
 

 Eylül-2024 tarihinde TSE tarafından gerçekleştirilecek olan Yönetim Sistemleri denetimi 
konusunda hazırlıklar yapılmıştır.  

 

İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 

 
Ağustos ayında Yönetim Kurulu Başkanı’nın katılmış olduğu toplantılar;  
 

 5 Ağustos 2024; TOBB Sanayi Odaları Yönetim Kurulu  Başkanları İstişare Toplantısı 
 13 Ağustos 2024; İKV Yönetim Kurulu Toplantısı 
 13 Ağustos 2024; KOSBAŞ Yönetim Kurulu Toplantısı 
 14 Ağustos 2024; Kocaeli Valisi İlhami Aktaş ve OSB Başkanlarının Katılımı İle Yemek 

Toplantı 
 14 Ağustos 2024; Kocaeli Savunma Sanayi A.Ş. Yönetim Kurulu Toplantısı 
 22 Ağustos 2024; Bilişim Vadisi Yönetim Kurulu Toplantısı  
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İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 

 
Ağustos  ayında Oda Personelinin katılmış olduğu toplantılar;  
 

 05-06 Ağustos 2024  tarihlerinde gerçekleştrilen OTP Ağı İzleme Değerlendirme Komite 
Toplantısına (Ankara) Odamız Genel Sekreteri katılmıştır. 
 

 27 Ağustos 2024 tarihinde  gerçekleştirilen İl Göç İdaresi Toplantısına (İzmit) Odamız 
Genel Sekreteri katılmıştır.  

 14 Ağustos 2024 tarihinde  OSB Başkanları ve Kocaeli Valisinin katılıdığı toplantıya Odamız 
İGE Sorumlusu ve Uzmanı katılmıştır.  

  

ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meclis Toplantısı  
 
KSO Ağustos  ayı Meclisine T.C.Kocaeli Valisi İlhami Aktaş  konuk oldu … 
 
Meclis Başkanı H.Tahsin Tuğrul başkanlığında gerçekleştirilen toplantının konuğu Kocaeli Valisi 
İlhami Aktaş oldu.  

Meclis Başkanı H.Tahsin  
Tuğrul’un toplantıyı açmasının 
ardından KSO Başkanı Ayhan 
Zeytinoğlu söz alarak; *Ekonomik 
veriler (ihracat ve ithalat 
rakamları, en fazla ithalat 
yaptığımız ülkeler, dış ticaret 
açığı, Kocaeli Gümrüklerinden 
alınan verilere göre temmuz 
ayında Kocaeli’de gerçekleşen 
ithalat ve ihracat rakamları, 
Ticaret Bakanlığı’nın firmaların 
üretim yerleri esas alınarak 
hesaplanan temmuz ayı ihracat 
istatistikleri, enflasyon verileri, 

reel efektif döviz kuru, sanayi üretimi rakamları, temmuz ayı kapasite kullanım oranları, işsizlik 
oranları, yıllık cari açık rakamları, bütçe rakamları, gelir- gider alt kalemleri, enflasyonun 
düzeltilmesiyle oluşacak ek verginin dört temel ilkesi), 
 
*İTO tarafından her yıl yapılan “Türkiye’nin İkinci 500 Büyük Sanayi Kuruluşu” anketi sonucunda 
ilimizde yer alan firmalar,  
*Odamızın Temmuz ve Ağustos ayı faaliyetleri,  
*5 Ağustosta TOBB Başkanı Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu ev sahipliğinde gerçekleştirilen Sanayi Odası 
Başkanları İstişare Toplantısında görüşülen konular, 
*26 Temmuzda Cumhurbaşkanı tarafından açıklanan “HIT-30 İleri Teknoloji Yatırım Programı” 
konularında bilgilerini paylaştı.  
 
Kocaeli Valisi Sayın İlhami Aktaş’a;  Odamız ve ilimizin güncel verileri, ilimizdeki sanayi alanları,  
İlimizde meydana gelebilecek kazalar ile yangın, güvenlik gibi hususlarda ilk müdahale 
haberleşme ağı olan APELL Projesi hakkında bilgi verdi.  
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meclis Toplantısı  
 
Komisyon sunumları maddesinde  Afet Komisyonu ve 24.Meslek Komitesi Başkanı Yunus Çiftçi söz 
alarak,  OSB ve afet Komisyonunun dönem içerisinde yaptığı çalışmalar ile Afet ve Acil Durum 
Haberleşme Telsiz Sisteminin önemi ve bu kapsamda yapılan çalışmalar hakkında detaylı bilgi 
verdi. Proje kapsamında Valilik’ten herhangi bir maddi taleplerinin olmayacağını ancak projeye 
daha fazla sanayi kuruluşunun katılmasının sağlanması için bir genelge yayınlanması konusunda 
destek talep etti. 8-9 Ekim 2024 tarihlerinde Kocaeli Sanayi Odası koordinatörlüğünde Bilişim 
Vadisi’nde düzenlenecek 5.Proses Emniyeti Sempozyumu ve Sergisi hakkında hatırlatmada 
bulunarak, firmaların katılımlarını beklediklerini ifade itti.  
 
Meclis toplantısının ardından Kocaeli 
Valisi İlhami AKTAŞ söz alarak; “Kocaeli, 
Türkiye’nin sanayi başkenti. Hem üretim 
hem vergi açısından İstanbul’un ardından 
ülkenin birinci şehri. Şehri gezmeye fırsat 
bulduğumuzda sanayinin yanı sıra doğa 
güzellikleri, tarım ve turizm potansiyelini 
de gördük. Sanayicilerimizin 
çalışmalarında her zaman için ülke 
ekonomisine verdiğiniz destekler ve 
insanımıza yapılan katkılar önemli olacak. 
Geldiğimiz noktada ekonomik verilerle 
ilgili daha iyiye gidecek bir ortam beklemekteyiz. Önlemlerin alınması sonucunda iyileşme 
görmeye başladık. Yapılan çalışmalarla inşallah meyveleri alınacak. Önümüz daha çok açık. 
Katkılarınızın bilincinde ve farkındayız. 
 
Kentimizin depreme hazırlanması, eğitim öğretim hayatı, altyapının geliştirilmesi gibi birçok 
konuda beraber olacağız. Beraber çalışacağız. Elimizden gelen tüm desteği göstereceğiz. Ülkemiz 
bir deprem bölgesi. Yarın olacakmış gibi hazırlıklı olmamız lazım. Son dönemde de orman 
yangınları ile mücadele ediyoruz. İnsan kaybımız olmadı ama bitki ve canlı varlığını kaybediyoruz. 
Ekonomik kayıplarımız oluyor. Dünyada güçlü olmanın tek yolu üretimden geçiyor. Sizler bu 
kentin, ülkenin lokomotifisiniz. Kentimizin kalkınması için birlikte çalışacağız” dedi. 
 
KSO İhtisas Komisyonu Çalışmaları  
 
Mesleki Eğitim Komisyonu 

 
Mesleki Eğitim Komisyonu’nun 21 
Ağustos 2024 tarihli toplantısında; 
Çeşitli meslek dalları ve sektörlerle ilgili 
görüşüldü. Üyeler hem kendi üretim 
süreçleri hem de diğer sektörlerin 
üretim süreçleri hakkında bilgi  
alışverişinde bulundu.  
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
KSO İhtisas Komisyonu Çalışmaları  
 
Mesleki Eğitim Komisyonu 
 
Emre Biçici, sanayi ve eğitim alanlarındaki etkileşimleri optimize etmeye yönelik stratejiler 
geliştirmeyi içeren uluslararası araştırma raporunu üyelerle paylaştı.  
 
Sunumun sonunda;  Türkiye’deki ve yurtdışındaki beyaz ve mavi yaka çalışanlar ile  stajyerlerin 
üretime katkıları görüşülerek,  Komisyonun hedef  projeleri istişare edildi.  
 
Kocaeli Üniversitesi ile mesleki eğitim ile ilgili olabilecek projelerle ilgili görüş alış verişinde 
bulunmak üzere toplantı organize edilmesine karar verildi.  
 
Kocaaeli Sanayi Odası ve Anadolu Vakfı ile işbirliği konusunda online bir toplantı organize 
edilmesine karar verildi. 
 
Toplantının sonunda Fute İrtiyat Firmasının üretim ve depolama alanları gezildi. Ayrıca  ALC TEL 
firması ziyaret edildi. Firma temsilcisi Sayın Alican Kasım tarafından firma gezdirilerek üretim 
süreçleri hakkında bilgi verildi.  
 
Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 
3. Meslek Komitesi (Hazır Yemek ve Şekerleme Sanayi Grubu) /4. Meslek Komitesi (İşlenmiş 
Tarım Ürünleri ve Unlu Mamuller Sanayi Grubu)  
 

 Gıda sektöründe artan maliyetler nedeniyle personel bulmada sorunlar yaşandığı belirtildi.  
 Sektörde, giderek artan çalışan bulma sorunlarına çözüm olarak yabancı işçi 

çalıştırılmasının bir çözüm olabileceği belirtildi. 
 Tarım politikalarına ilişkin sorunlar görüşüldü. Tarım politikalarının iyileştirilmeden, gıda 

sektöründeki sorunların çözülemeyeceği belirtilerek, bu konuda daha etkin adımlar 
atılması gerektiği paylaşıldı.  

 Mevcut vergi sisteminin iyileştirilmesi gerektiği belirtildi. Aksi takdirde mevcut vergi 
sisteminin kayıt dışını özendirdiği yönünde görüşler paylaşıldı.  

 Sektörel konularda fikir alışverişinde bulunuldu.  

6. ve 26.Meslek Komiteleri  (Ağaç ve Ağaç Ürünleri/Mobilya İmalatı Sanayi Grubu)  
 

 Denizli Sanayi Odası’na Destek, Denizli Sanayi Odası’na verilen destek üzerine görüşmeler 
yapıldı. Denizli Sanayi Odası’nın kararının desteklenmesine yönelik mutabakat sağlandı. 

 Vadeli Satışlar, Vadeli satışlar konusunda görüşüldü. Vadeler uzatıldı, ancak vade 
faizlerinde bir değişiklik yapılmadı. Bu konuya dair bir düzenleme yapılması gerektiği 
kararına varıldı. 

 Teminat Mektupları, Teminat mektupları üzerine detaylı bir değerlendirme yapıldı. 
 Orman Kart, Orman kart uygulaması hakkında bilgi paylaşımı ve tartışmalar yapıldı. 
 Kayın ve Meşe Fiyatları, Kayın ve meşe fiyatları ile ilgili güncel duruma dair 

değerlendirmelerde bulunuldu. 
 İşçi Bulma Sıkıntısı, İşçi bulma konusundaki zorluklar toplantıda sıkça vurgulandı ve çözüm 

yolları arandı. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 

Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 

 Yanan Ormanların Satışı, Yanan ormanların satışlarının uzun vadeli olmasına yönelik 
talepler dile getirildi. 

 Ekim Ayı Ortak Toplantısı, Ekim ayı içerisinde Ege Bölgesi Sanayi Odası ile ortak bir meslek 
komite toplantısı düzenlenmesine karar verildi. 

8.Meslek Komitesi (Kömür ve Petrol Ürünleri Sanayi Grubu)  
 
 Ege Bölgesi Ticaret ve Sanayi Odası ile gerçekleştirilen müşterek toplantı ile ilgili rapor 

incelendi. 
 Bursa Ticaret ve Sanayi Odası ile ortak toplantı düzenlenmesi ile ilgili çalışma 

başlatılmasına karar verildi. 
 Petder tarafından Atık Yağları Yönetim Katılım Protokolünün 6.2.2 maddesi ileri sürerek 

firmalardan ayda 1 kez giderlere katılım payı maddesi altında ödeme talep edilmektedir. 
Fakat Atık Yönetmeliğine göre Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’na Gekap ödenmektedir. Bu da 
firmalara maddi yüke neden olmaktadır. Bu sürece istinaden ilgili mercilere bilgilendirme 
yazısı iletilerek gerekli güncellemelerin yapılması yönünde çalışma başlatılmasına karar 
verildi. 

13. Meslek Komitesi (Plastik İnşaat Malzemeleri ve Diğer Plastik Ürünler Sanayi Grubu)  
 

 Sanayi bölgelerinde firmaların etik olmayan şekilde bir başka firmada çalışan personelleri 
transfer etmesi sonucu firmalarda kapasite kaybı ve personel istihdamı sorunları 
oluşmaktadır. Bu sorun sanayide uzman personel yetişmesinin de önüne geçmektedir. 
Sanayi odası desteği özellikle sanayinin yoğun olduğu yerlerde firmalar arasında 
centilmenlik anlaşması imzalanması sorunun çözümü için önem teşkil etmekte. Bu 
konunun Sanayi Odası’nın desteği ile ilgili kamu kurumlarına iletilerek onlarında desteği 
talep edilmesi gereklidir. 

 Sanayici alacak ödeme terminlerinin uzunluğu nedeni ile üyeler mali açıdan zor durumda 
kalmaktadır. 

 Güneş enerjisi ile elektrik üretimi yapmak isteyen sanayicilere TEİAŞ tarafından trafo 
kapasitesi açılmaması nedeni ile sanayiciler fabrikalarına GES kuramamaktadır. Bu konu 
hakkında Sanayi odasının da desteği ile gündem oluşturulmasına karar verildi. 

 Sanayide çalışan personeller tarafından kurulan sosyal medya platformlarında işverenler 
hakkında olumsuz ve yanlış beyanlarla firma imajları zedelenmektedir. 

 Türk Sanayicisi Fas, Mısır Çin gibi ülkelerin sanayisinin maliyetleri karşısında zor durumda 
kalmaktadır. 

 Yurtdışından gelip oturma izni olan ama çalışma izni olmayan yabancı ülke vatandaşlarının 
sanayide çalışabilmesi için yabancı çalışma sitemi revize edilmelidir. 

18.Meslek Komitesi (Demir Dışı Metaller Sanayi Grubu) 
 

 Sınırda Karbon Düzenlemesi Mekanizması hakkında görüşüldü. 1 Ocak 2026 tarihinden 
itibaren yürürlüğe girecek olan, 6 sektörde AB içine ithal edilecek tüm ürünlerin karbon 
ayak izinin ölçülmesi ve çevreye salınan her bir ton başına karbon vergisi alınmasını şart 
koşuluyor. Kapsam 1 ve Kapsam 2 hakkında bilgi verilerek, karbon eşdeğerinin %4,5’u 
ortama saldığınız karbon miktarını belirtiyor.  Karbon miktarı hammaddeden %86’ya denk 
geliyor. Geriye kalan %9,5 ise dışarıdan alınan hizmetleri değerini ifade ediyor. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 

 Sanayi Odası olarak ilgili üreticilere yazı göndererek ilgileri çekilebilir mi? Hammadde 
üreticilerine bu konu hakkında işin ciddiyetini aktarmak lazım, TALSAD ve İMMİB ile 
konuşulmasına karar verildi.  

18.Meslek Komitesi (Demir Dışı Metaller Sanayi Grubu) 
 

 TOBB’dan emisyon ticaret sisteminin devreye alınması ile ilgili bilgi alınmasına karar 
verildi.  

 KOSGEB tarafından verilen GES destekleri hakkında görüşüldü. 
 İTÜ Kimya-Metalürji Fakültesi iş birliğinde 31 Ekim 2024 tarihinde İTÜ Süleyman Demirel 

Kültür Merkezi’nde sektör temsilcilerinin katılımı ile gerçekleşecek “Ar-Ge’ye Dayalı 
Yüksek Katma Değer: Bakır” temalı bir Bakır Çalıştayı gerçekleştirilmesinin hazırlık 
çalışmaları kapsamında, Odamız meslek komitesi olarak katkı verme kararı alınmıştır. 

 Çalıştayla ilgili üyelerimizin de bilgilendirilmesini hususunda, gereğini Yönetim 
Kurulumuzdan arz ederiz. 
 

19.Meslek Komitesi (Fabrikasyon Metal Ürünleri Sanayi Grubu) 
 

 Ülkemizdeki son ekonomik gelişmeler görüşülmüştür. 
 

23. ve 37. Meslek Komiteleri ( Genel Amaçlı Makine Aksamı İmalatı ve Genel Amaçlı Makine 
İmalatı Sanayi Grubu) 
 

 Sanayide Kadın Eli Projesi hakkında bilgi verilerek işbirliği yapabileceğimiz projelerle 
ilgili görüşmeler yapıldı. 

 Sanayiye Uzman Projesinin son durumu hakkında bilgi paylaşıldı. 
 Güncel konular hakkında görüşüldü. 

 
24. ve 36. Meslek Komiteleri ( Motorlu Kara Taşıtları ve Yan Sanayi Ürünleri / Motorlu Taşıt ve 
Aksesuar Ürünleri Sanayi Grubu) 
 

 EYT’lilerin sigorta indiriminin 1 Eylül’de sona erdiği bilgisi verildi. 
 Enflasyon muhasebesi üzerinden vergi uygulaması geliyor. Enflasyonu aşağı indirecek 

adımlar atılmıyor.  
 Elektrik ve doğalgaz fiyatlarının arttığı bilgisi verildi. Ulaşım maliyetleri artmaktadır. 

Ülkede maliyet düşürecek hiçbir şeyin yapılmadığı belirtildi.  
 Maliyet enflasyonunla mücadelenin ön plana alınması lazım, enflasyon yokmuş gibi 

görünüyor bu durumdan dolayı enflasyon düşmüyor.  
 Reeskont kredilerinde daralma var. 
 KDV’nin indiremediğimiz vergi olduğu belirtildi. Makinadan ve ihracattan dolayı vergi 

ödüyorsanız Avrupa’da en geç 3 ay içinde iade ediliyor. Türkiye’de yıllarca ödenmiyor. 
KDV alacağından sanayicinin vazgeçmesi mümkün değildir. 

 Ekonomik değerlendirmeleri KSO Meclis Toplantısında konuşmak lazım.   
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 
25.Meslek Komitesi (Ulaşım Araçları Bakım ve Onarım Sanayi Grubu) 
 

 Araçlardaki vergi düzenlemelerinde; motor silindir hacmi 1600 cc olanlar ile 2000 cc 
olanlar arasında uygulanan dilimlerin fazla olması sebebiyle sektörde zorluk yaşandığı, 
bu oranlamada 2000 cc araçların da 1600 cc araçlarla aynı dilimde 
değerlendirilebilmesi ve uygulamanın motosikletler içinde genişletilmesi için görüş 
oluşturmak amacıyla bir sonraki toplantıda görüşülerek detaylandırılmasına ve 
TOBB’a iletilmek üzere Yönetim Kuruluna sunulmasına karar verildi. 

 Sektörde yetişmiş eleman sıkıntısının devam ettiği belirtildi. 
 Yılın son çeyreğinde bir hareket beklendiği bununda satışlara olumlu yansıyacağı 

yönünde görüş birliğine varıldı. 
 Yeni yasa ile getirilen bayilere hedef konulmasının gerçekleştirilmesinin zorluklarına 

vurgu yapıldı.  
 

27.Meslek Komitesi (Makine Kurulum Hurda Atık Bertarafı ve Enerji Sanayi Grubu) 
 

 Sanayi Odalarında Ticaret Sicili olması gerekliliği konuşuldu, buna ilişkin görüşün ilgili 
mercilere tekrarlanması önerildi.  

 ATY üretimi yapan firmaların sanayi sicil belgesi olmadığı, bu sebepten elektrik 
indiriminden yararlanılamadığı üzerine konuşuldu. Bu konuda Oda olarak 
yapılabilecek bir şey olabilir mi?   

 Kalifiye eleman bulmada yaşanan sıkıntılar konuşuldu.  
 

30.Meslek Komitesi (Özel Amaçlı Makine İmalatı Sanayi Grubu) 
 

 Enflasyon muhasebesinin firmalar için çok fazla anlaşılamadığı, 
 Piyasada ciddi bir daralmanın yaşandığı, çeklerin döndüğü, kredilerin ödenemediği 

dolayısıyla kapanmaların arttığı 
 Bankaların kredileri geri çağırdığına dair duyumların arttığı 

 
30.Meslek Komitesi (Özel Amaçlı Makine İmalatı Sanayi Grubu) 
 

 2025 yılının büyümeden ziyade, firmaların kendilerini korumaya yöneleceği bir yıl 
olacağı, 

 Döviz kurunun, beklentileri karşılayacak şekilde artmadığı, 
 APELL telsiz sistemi hakkında bilgilendirme yapıldı. 

 
32.Meslek Komitesi (Cam ve Seramik Ürünler Sanayi Grubu) 
 

 Güncel sektörel sorunlar ve yenilikler paylaşıldı. 
 Sektörde yaşanan istihdam sorunları paylaşıldı.  
 Türkiye genelinde konkordato ilan eden firmaların sayısının artması hakkında görüşler 

paylaşıldı. 
 Enflasyon muhasebesi hakkında görüşler bildirildi. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 

 Balıkesir Sanayi Odası ve Balıkesir Ticaret Odaları ziyaret edilerek eş meslek komitesi 
ile ortak toplantı yapılmasına ve Balıkesir Organize Sanayi Bölgesi gezisi 
düzenlenmesine karar verildi. 
 

33.Meslek Komitesi (Metal Döküm Sanayi Grubu) 
 

 Enflasyon muhasebesi üzerine fikir alışverişi yapıldı. Bu kapsamda: enflasyon 
muhasebesinin fiktif değerlemelere yol açması sebebi ile gelirleri düşürmesi ve öz 
kaynak haricinde dış kaynak fonlayan firmaların borçlarından dahi vergi ödemeleri 
gibi durumların yaşandığı belirtildi. Enflasyon muhasebesinde, vergiye tabi olacak ve 
olmayacak kalemlerin ayrımının yapılması gerektiği; güncel durumda hesaplamalar 
yapılacağından, Odalar ve Borsalar Birliği’nin yılsonu hesaplamalarında söz konusu 
düzenlemelerin getirilmesi için mutlaka harekete geçmesi gerektiği görüşü sunuldu. 

 Kamu tasarrufuna gidilmesi gerektiği konusunda görüşüldü. 
 Türkiye'de güneş panelleriyle ilgili 25 Ağustos 2024 tarihli Resmi Gazete'de Sanayi ve 

Teknoloji Bakanlığı tarafından açıklanan yeni karar hakkında görüşüldü. Bu gelişmenin 
Türkiye’nin karbon ayak izinin düşürülmesine olumsuz etki yaratacağı fikri öne 
sürüldü.  

 
34.Meslek Komitesi (Plastik Mamül İmalatı Sanayi Grubu) 
 

 Metanol tedarikinde yaşanan sorunlar, bakanlığın uygulamaya başladığı yeni 
tebliğden kaynaklı yaşanan sorunlar paylaşıldı. 

 Yönetmelik değişikliklerinde ve sonrasında yaşanan sorunlar, yönetmeliklerin 
uygulanmaya başlanmadan öncesinde sanayiciden görüş alınmamasından kaynaklı 
yaşanan sorunlar paylaşıldı. 

 İş veren ve işçi arasında yaşanan sorunlar paylaşıldı. 
 Konkordato ilanlarının artışı hakkında görüşler paylaşıldı. 
 2024 son çeyrek ve 2025 ilk çeyrekte ekonomik beklentiler ve olası yaşanacak 

sorunlar görüşüldü. 
 
Kocaeli Kadın Girişimciler Kurulu 

 

 

 

TOBB Üst Kurul Toplantısı 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Kocaeli Genç Girişimciler Kurulu 

 
 
 
 
Kocaeli Valisi Ziyareti  
 
 
 
 
 

 
 
 
TOBB Üst Kurul Toplantısı 
 
 
 
 
 
 

 

ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 
Basına Gönderilen Bültenler  
 
Odamız aktivite ve faaliyetlerini kamuoyuna duyurmak amacıyla ağustos ayında 5 adet basın 
bülteni yerel-ulusal-görsel ve yazılı basına gönderilmiş olup, özetleri aşağıda sunulmuştur. 
 

Konusu Tarihi 

KSO Başkanı Zeytinoğlu temmuz ayı dış ticaret verilerini 
değerlendirdi 

02.08.2024 

KSO Başkanı Zeytinoğlu temmuz enflasyonunu değerlendirdi 5.08.2024 

KSO Başkanı Zeytinoğlu sanayi üretimini değerlendirdi 9.08.2024 

KSO Başkanı Zeytinoğlu cari denge ve işgücü verilerini değerlendirdi 13.08.2024 

KSO Başkanı Zeytinoğlu Ağustos ayı kapasite kullanım oranlarını 
değerlendirdi 

26.08.2024 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 
Ağustos Ayı Odamız Sosyal Ağlarına Haber Girişleri  
 
Facebook gönderi sayısı →21, Erişim →2937, Etkileşim →108 
Tweet sayısı →33, yeni takipçi sayısı →5 , Toplam takipçi sayısı →4.322 
Instagram gönderi sayısı →14 Beğeni sayısı→399, Erişim→7.708, Gösterim →8.956 
Toplam Takipçi sayısı →4.657 
LinkedIn gönderi sayısı → 7, Beğeni sayısı →188, Sayfa Gösterimleri→7.308, Net takipçi sayısı 
→3.307 
Youtube video sayısı →1,  İzlenme →16, Abone sayısı→ 131 
 
Odamız ağustos ayında 284 defa internet haberlerinde yer almıştır. 
 
Web Sayfası   
 
Ağustos ayında web sayfasında 30 adet duyuru, 6 adet haber girişi yapılmış olup, Web sayfamız  
4.420 kez ziyaret edilmiştir (Toplam Ziyaret sayısı  :  1.278.070  ) 
 
Basında KSO  
 
Odamız hakkında yazılı, görsel ve sosyal medyada çıkan haberler düzenli olarak takip edilmiştir ve 
Yönetim Kurulu üyelerimiz ile paylaşılmıştır. 
 
Odamız ağustos  ayında 1 kez ulusal, 48  kez  yerel  olmak üzere  toplam 49 kez yazılı basında yer 
almıştır.   
 
Ulusal Yazılı Basın Görünürlülük Raporu  
 

TARİH BASIN KURULUŞU KONU 

5.08.2024 Ekonomi Gazetesi KSO Başkanı Zeytinoğlu dış ticaret verilerini değerlendirdi. 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 
Görsel Basın 
 
Ağustos ayında Odamız 1 kez ulusal, 5 kez yerel  TV kanallarında yer almıştır. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
KSO Odavizyon Dergisi  
 
Temmuz-Ağustos ayları faaliyetlerimizden 32 adet görsel, 29 adet yazılı bilgi yayınlanmıştır. 
 
KSO Aylık Servis Faaliyetleri  
 
Odamız çalışmalarının aylık olarak yer aldığı “Aylık Servis Faaliyetleri” hazırlanarak Meclis Üyeleri 
ve Meslek Komitesi Başkanları ile paylaşılmış olup, ayrıca Odamız web sayfasında yayınlanmıştır. 
 
Gelen-Giden Evrak Dağılımı  
 
01-31 Ağustos 2024 tarihleri arasında Merkez, Çayırova, Dilovası ve Gebze temsilciliklerimizin 
kayıt edilen gelen ve giden evrak dağılımı aşağıda görüldüğü gibidir. 
 

 Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

Gelen Evrak 282 130 72 86 570 

Giden Evrak 271 157 100 111 639 

 

 
 
 
 

HABER KANALI HABER SAYISI 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 

 Ağustos ayında üyelerimize; eğitim,seminer, bilgilendirme  vb. farklı konularda  e-mail  
gönderilmiştir. 

 Odanın santral ve tasdik işlemleri gerçekleştirilmiştir. Odamıza gelen e-postalar ve 
evraklar kontrol edilerek, gereği yapılmıştır.  

 Ağustos ayında 152 adet kargo gönderimi gerçekleştirilmiştir.  
 
 

BİLGİ İŞLEM  ÇALIŞMALARI 
 

 Meclis toplantısına teknik destek verilmiştir. 

 Konferans salonunda gerçekleştirilen toplantılara destek verildi. 

 Zoom üzerinden 12 adet toplantıya teknik destek verilmiştir. Toplamda 85 kişinin katıldığı 
toplantıların toplam süresi 10,5 saat olmuştur. . 

 Kullanıcılar tarafından gelen teknik destek taleplerine cevap verildi. 

 Bilgisayar cihaz ve çevre birimlerinin arıza giderimi ve bakımları yapıldı.  
 

ÜYE HİZMETLERİ 
 
Kayıt İşlemleri 
 
Ağustos ayında  yapılan kayıt işlemleri sonucu üye sayımız (askıda olan üyelerimiz dahil) 3771’dir.  
 
Yeni Kayıt  
 

Hukuki Statü Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

 Limited Şirket 2 - 2 - 4 

Anonim Şirket 3 2 2 2 9 

Şahıs Şirket - - - - - 

Kollektif Şirket - - - - - 

TOPLAM 5 2 4 2 13 

 
Kayıt İşlemleri 
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ÜYE HİZMETLERİ 
 
Kayıt Silme  
 
Ağustos ayında 3 adet Limited Şirketin 2 Adet Anonim Şirketin kaydı silinmiştir. 
Üye kayıt, istihbarat ve kayıt silme faaliyetlerinin sayısal genel görünümü aşağıdaki gibidir. 
 

İstihbaratı 
Yapılan Firma 
Sayısı 

Kaydı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Silinen 
Firma Sayısı 

Askıda Olan Firma 
Sayısı 

Toplam Aktif 
Üye Sayısı 

 

- 13 5 502 3269 

 
Ağustos ayında 1 adet Odamız üyesi aidatlarının tamamını ödemiş olup, ilgili kanun gereği ilgili 
meslek gruplarına intikali yapılmıştır. 
 
 

BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 

 
Tanzim Edilen Kapasite Raporları  
 
 
 
Ağustos ayında Belge Servisi, Merkez 
tarafından 23 adet, Çayırova Temsilciliği 
tarafından 27 adet, Dilovası Temsilciliği 
tarafından 35 adet, Gebze Temsilciliği 
tarafından  28 adet olmak üzere;  
toplam 113 adet Kapasite Raporu 
tanzim edilmiştir.  
 
 
 
Kapasite Raporları Suret Tasdik İşlemleri  
 
 
 
Ağustos ayında Belge Servisi, Merkez 
tarafından 374 sayfa, Çayırova  temsilciliği 
tarafından 188 sayfa, Dilovası Temsilciliği 
tarafından 28 sayfa ve Gebze Temsilciliği 
tarafından 154 sayfa olmak üzere;  toplam 
744 sayfa Kapasite Raporu Suret Tasdik 
İşlemleri yapılmıştır. 
 

 
 
 
 
 
 

2023 Ağustos 2024 Temmuz 2024 Ağustos

Gebze Temsilciliği 45 28 28

Dilovası Temsilciliği 32 14 35

Çayırova Temsilciliği 24 26 27

Merkez 36 35 23
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 

 
Çeşitli Konularda Tanzim Edilen Ekspertiz Raporları  
 
 
 
Ağustos ayında Belge Servisi, Merkez 
tarafından 70 adet, Çayırova Temsilciliği 
tarafından 93 adet, Dilovası Temsilciliği 
tarafından 58 adet ve Gebze Temsilciliği 
tarafından 61 adet olmak üzere;  firmaların 
talepleri üzerine çeşitli konularda toplam 
282 adet belge tanzim edilerek ilgililere 
verilmiştir.  
 
 
Onaylanan Dolaşım Belgeleri  
 
Ağustos ayında Belge Servisi tarafından toplam 814 adet ATR, EUR1, Form ABC, Form A 
onaylanmış olup, aylık onay miktarları aşağıda sunulmuştur.  
 

Belge Çeşidi Ülkeler Onay 
Sayısı 

ATR Dolaşım  
Belgesi  

AB Ülkelerine yapılan Sanayi ve İşlenmiş Tarım 
Ürünleri ihracatı 

481 

Eur1 Dol.  
Sertifikası 

EFTA ülkeleri,  

 Serbest Tic. Anlaşması ülkeleri(STA) 

 AB’ne ihraç edilen işlenmemiş tarım ürünleri 

 AB’ne ihraç edilen AKTC ürünleri 

123 

Form ABC 
(Menşe Şah.) 

GSP(Genelleştirilmiş Tercihler Sistemi) dışında kalan 
ülkeler  

210 

Form A 
(Özel Menşe 
Şahadetnamesi) 

GSP(Genelleştirilmiş Tercihler Sistemi) kapsamında 
Türkiye’ye taviz tanıyan ülkelere yapılan ihracat   

- 

 TOPLAM 814 
 

 
 
 
 
 
Uluslarararası dış ticarette kullanılan 
Belgelerin boş form satışlarına Ağustos 
ayında da devam edilmiştir.  
 
 
 
 
 

2023 Ağustos 2024 Temmuz 2024 Ağustos

Gebze Temsilciliği 59 69 61

Dilovası Temsilciliği 71 73 58

Çayırova Temsilciliği 101 154 93

Merkez 71 65 70
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